

## Besluitenlijst Presidium

Datum	26 april 2021
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	Teams
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), J.Th. Kröger (JESS Lokaal), S.M. Lensink (CDA), J. van de Beek (VVD), J. Schrijver (PvdA), W.P. Rijnders (SP), F.N.J. Jansen (D66), F. Teerink (Duurzaam Schagen), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), L.A.J. Ritico (GroenLinks), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), G.E.P. Meijer (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)
Afwezig	
Extra aanwezig	J. Luten (Noordkop Centraal), mw. J. Paarlberg, mw. M.C.M. Mulder-Keij (Seniorenpartij), C. Quint (Seniorenpartij), S.J.A. van der Veek (portefeuillehouder), A. van de Wateringen, C.C. Wang (Seniorenpartij), mw. H. Wagemaker.

---

### 1. **Opening door de voorzitter**

### 2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. **Besluitenlijst 15 maart 2021**

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 4. **Openstaande toezeggingen**

Er zijn geen openstaande toezeggingen.

### 5. **Mededelingen**

#### Mededelingen griffier:

- Voorgesteld wordt alle vergaderingen tot aan de zomer digitaal te houden. Het presidium stemt hiermee in.
- Verzoek vanuit de organisatie: stel technische vragen voor een Oordeelsvormende vergadering (of raadsvergadering) voor het weekend. Hierdoor is de kans groter dat de vragen voor de vergadering beantwoord kunnen worden.
- In de Besluitstraat en het nieuwe raadsinformatiesysteem is er geen separaat concept besluit meer aanwezig bij raadsvoorstellen. Het voorgenomen besluit staat in het raadsvoorstel.
- Verkiezingen; bij het volgende presidium komt de griffie met een eerste opzet draaiboek met hierin alle diverse data. Tevens zullen offertes van Kieskompas en Stemwijzer worden opgevraagd.

### 6. **Raadscommunicatie**

Het plan van aanpak betreffende de raadscommunicatie wordt doorgenomen. De voorzitter concludeert dat de meeste fracties instemmen met het uitvoeren van de punten 1 "basis werkzaamheden" en 2 "raadzaamshagen.nl/social media". Sommige fracties staan ook niet negatief tegenover punten 3 "nieuwsbrief" en 4 "poster/flyercampagne". De werkgroep kan nu aan de gang om de punten verder uit te werken waarbij ook aandacht voor de verkiezingen is. Tevens zal de werkgroep in gesprek gaan met Noordkop Centraal t.a.v. de verkiezingen.

### 7. **Opstellen concept-agenda raad d.d. 11 mei 2021**

De agenda wordt doorgenomen. Wat betreft agendapunt "Scoutinggroep Aquarius Dirkshorn nieuwbouw clubhuis" is het presidium in meerderheid van mening dat het voorstel nog niet rijp is voor besluitvorming. De voorzitter zal bij de raad bij het vaststellen

---

van de agenda aangeven dat het presidium een beter onderbouwt voorstel wil. De raad kan vervolgens besluiten om het van de agenda te halen.

**8. Evaluatie raadsvergadering d.d. 30 maart 2021, de oordeelsvormende vergaderingen van 20, 21 en 22 april 2021, de informatieavond Afval- en recycleplan (22 maart) en RRN beeldvormend Huiselijk geweld, Veilig Thuis en Mobiliteit (25 maart)**

Oordeelsvormende vergadering 20 april:

- Geconstateerd wordt dat er over alle stukken die conform de afspraken rechtstreeks naar de raad toe kunnen toch gesproken is.
- Steeds vaker komt integriteit ter sprake. Geconstateerd wordt dat het woord "integriteit" regelmatig verkeerd wordt gebruikt. De voorzitter geeft aan dat er na de zomer een fysieke bijeenkomst wordt gepland m.b.t. integriteit.
- Technische vragen kunnen vooraf schriftelijk gesteld worden. Dit scheelt veel tijd.
- De heer Vriend kan zich niet vinden in de wijze waarop de voorzitter het agendapunt m.b.t. de Oldskoel heeft behandeld.

**9. Ambtsbezoek commissaris**

Op 3 juni a.s. brengt de commissaris van de Koning een bezoek aan Schagen. De voorzitter vraagt de fractievoorzitters onderwerpen aan te dragen waarover gesproken kan worden. Genoemd worden o.a.

- Pallas
- Verhouding grote steden en kleinere gemeenten
- Wat kan verbeterd worden relatie gemeente-provincie

De onderwerpen kunnen via de griffie worden aangedragen.

**10. Onderzoeksvoorstel/offerteaanvraag van Rekenkamercommissie (ter kennisname)**

Burgerparticipatie:

- Mevrouw Bredewold vraagt zich af of het onderwerp Oldskoel hierin kan worden meegenomen?
- De heer Kröger vraagt zich af of dit onderzoek op dit moment wel moet plaatsvinden. Er is een werkgroep bezig met het voorbereiden van een beeldvormende vergadering.
- De heer Van de Beek maakt duidelijk dat de RKC zelf bepaald welk onderzoek ze uitvoeren en een onderzoek gaat over wat er tot nu toe is gedaan.

DoeMee onderzoek Wob:

- De heer Lensink mist het cultuuraspect in dit onderzoek.

**11. Oldskoel**

Gesproken is over het middel "raadsenquête" welke de Seniorenpartij Schagen in wil zetten voor de Oldskoel en welke andere mogelijkheden/te ondernemen acties er ook zijn. De meeste partijen vinden een raadsenquête een te zwaar middel.

De voorzitter maakt duidelijk hoe een raadsenquête tot stand komt en welke stappen dan ondernomen moeten worden.

De heer Vriend maakt duidelijk dat zijn fractie bij de volgende raadsvergadering met een voorstel zal komen.

**11. Rondvraag**

De heer Teerink vraagt of het verslag van het gesprek met GS n.a.v. de stikstofbrief al is ontvangen. De voorzitter zegt toe dit na te vragen en te zorgen dat dit z.s.m. wordt toegezonden.

De heer Schrijver kondigt aan dat zijn fractie met de aanvraag voor een beeldvormende vergadering m.b.t. het open landschap Zijper Landschap zal komen. De griffie zal het aanvraagformulier toe mailen.

Mevrouw Bredewold vraagt zich af, nu de wetswijziging op zich laat wachten, of de raad m.b.t. lachgas zelf iets in de APV kan opnemen. De voorzitter zegt toe hier schriftelijk op te reageren.

De heer Riteco wijst op het gebruik van de chat tijdens de digitale vergaderingen. Deze chat is openbaar en dus voor alle in de digitale vergadering aanwezigen te lezen. Verder vraagt hij zich af wanneer de rondvraag bij de raad gebruikt wordt? De voorzitter geeft aan dat volgens het Reglement van Orde de rondvraag gebruikt kan worden voor actuele vragen

---

De heer Jansen wil weten wanneer er duidelijkheid komt over de kadernota of kaderbrief. De voorzitter geeft aan dat dit besproken wordt in de auditcommissie van 29 april a.s.

**12. Sluiting**

Griffier,

De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen